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Ordinær generalforsamling 

5. april 2016 

 

Pilegårdsskolens festsal 

 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

2. Formandens beretning samt vedtagelse af denne 

3. Kassererens beretning samt aflæggelse af regnskab 

4.1 Valg af formand: Jørgen Pedersen er villig til genvalg 

4.2 Valg af sekretær: Henrik Preisler Mathiesen er villig til genvalg 

4.3 Valg af bestyrelsesmedlem: Michael Ibsen er villig til genvalg 

4.4 Valg af bestyrelsessuppleant: Nyvalg 

4.5 Valg af revisor: Pia Dahl Andersen er villig til genvalg  

4.6 Valg af revisor: Nyvalg da Bent Andersen er fratrådt 

4.7 Valg af revisorsuppleant: Nyvalg 

5. Forslag fra medlemmerne og bestyrelsen 

6. Eventuelt 

7. Afslutning ved dirigent og formand 

 

 

Referat: 

Formanden bød velkommen til de fremmødte medlemmer.  

56 parceller var repræsenteret, heraf 7 ved fuldmagt. 

 

Ad. pkt. 1: Bestyrelsen foreslog Pia Andersen som dirigent. Ingen anden ønskede at stille op og Pia 

blev derfor valgt til dirigent. 

 

Pia takkede for valget og opfordrede medlemmerne til at gennemføre generalforsamlingen i en rolig 

og saglig tone. 

 

Herefter konstaterede dirigenten at generalforsamlingen var lovlig indkaldt (minimum 21 dage før 

afholdelsen), samt at medlemmerne den 31. marts 2016 (senest 3 dag før afholdelsen), rettidigt 

havde modtaget forslag fra bestyrelsen til behandling på generalforsamlingen.    
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Ad. pkt. 2: Formandens beretning var sendt ud sammen med dagsorden, men af hensyn til de af 

medlemmerne som ikke havde fået læst den, læste Jørgen Pedersen sin beretning op. 

 

Herefter meddelte Jørgen Pedersen at han netop var blevet informeret om at der havde været 

indbrudsforsøg hos et af medlemmerne i vores kvarter og opfordrede derfor til at alle holdt ekstra 

øje med særligt udenlandske varebiler. 

 

I forbindelse med henvisningen til foreningens § 8 stk. 2 om medlemmernes pligt til at holde fortov 

og kørebane fri for affald/skrammel, blev der spurgt til hvad man kunne gøre ved de mange trailere 

der ikke heller ikke pynter på foreningens veje. Hertil svarede Jørgen Pedersen, at han og 

bestyrelsen kun kunne opfordre medlemmerne til at parkere trailerne på egen grund, da parkering af 

køretøjer – herunder trailere, var en sag for politiet.    

   

Herefter vedtog generalforsamlingen formandens beretning. 

 

 

Ad. pkt. 3: Regnskabet for 2015 var sendt ud sammen med dagsorden og blev gennemgået af 

dirigenten da kassereren havde tillagt sig en voldsom forkølelse. 

 

Herefter vedtog generalforsamlingen regnskabet. 

 

 

Ad. pkt. 4.1: Formand Jørgen Pedersen blev genvalgt. 

 

Ad. pkt. 4.2: Sekretær Henrik Preisler Mathiesen blev genvalgt. 

 

Ad. okt. 4.3: Bestyrelsesmedlem Michael Ibsen blev genvalgt. 

 

Ad. pkt. 4.4: Posten som bestyrelsessuppleant blev ikke besat.  

 

Ad. pkt. 4.5: Revisor Pia Dahl Andersen blev genvalgt. 

 

Ad. pkt. 4.6: Dennis Fauna, Stavlundvej 6 blev valgt som revisor for 1 år.  

 

Ad. pkt. 4.7: Posten som revisorsuppleant blev ikke besat. 

 

 

Ad. pkt. 5: Forslag fra medlemmerne og bestyrelsen 

 

1. Bestyrelsen fremsætter forslag om etablering af vejbump på vores private veje. 

 

Den udsendte forslagstekst blev læst op hvorefter medlem af vejbumpgruppen Kim Madsen, 

uddybede og underbyggede forslagets forventede effekter.  

 

Af den efterfølgende debat fremgik det, at oplevelsen af hastighedsproblemet er meget forskelligt alt 

efter hvor man bor i foreningen, og at der er mange holdninger til hvorledes de foreslåede bump 

ville blive oplevet af cyklister.  

 

Dirigenten meddelte at afstemning skulle afgøres med 2/3-dels flertal, da forslaget havde 

økonomisk indhold, og at det således krævede at mindst 38 af de 56 repræsenterede parceller skulle 

stemme for forslaget hvis dette skulle vedtages.   
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Der blev stemt skriftligt om forslaget:  

 

23 stemte nej 

33 stemte ja.  

 

Forslaget faldt derfor. 

 

 

2. Bestyrelsen fremlægger forslag om oprettelse af en hjemmeside for foreningen. 

 

Den udsendte forslagstekst blev læst op, hvorefter der var en kort debat for og imod forslaget. 

 

Dirigenten meddelte at afstemning skulle afgøres med 2/3-dels flertal, da forslaget havde 

økonomisk indhold, og at det således krævede at mindst 38 af de 56 repræsenterede parceller skulle 

stemme for forslaget hvis dette skulle vedtages. 

 

Der blev stemt skriftligt om forslaget:  

 

12 stemte nej 

44 stemte ja.  

 

Forslaget blev derfor vedtaget. 

 

 

Ad. pkt. 6: Under eventuelt blev følgende emner berørt: 

 

- Det blev ønsket at bestyrelsen til næste generalforsamling anvendte mikrofon. 

 

- Det blev ønsket af bestyrelsen undersøgte om nedsætningen af hastigheden på foreningens veje 

kunne gennemføres udelukkende ved opsætning af skilte med hastighedsbegrænsning på 40 eller 30 

km/t. 

 

 

Ad. pkt. 7: Dirigenten takkede for en forholdsvis god orden på generalforsamlingen og overlod 

ordet til formanden som bød medlemmerne på sandwich. 

 

 

 

Referent    Formand 

 

  Henrik Preisler Mathiesen   Jørgen Pedersen 

 

 

 

 

  Dirigent 

 

  Pia Dahl Andersen 

 

 

 

Til orientering: Bestyrelsen planlægger at gennemføre vejsyn på foreningens veje den 16. april 2016. 


